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                                                                                      Szanowny Pan
                                                                                      Jacek Żurawski  
                                                                                      Burmistrz Miasta Kowalewo Pomorskie
                                                                                      za pośrednictwem
                                                                                      Szanownego Pana
                                                                                      Jerzego Orłowskiego
                                                                                      Przewodniczącego Rady Miejskiej
                                                                                      w Kowalewie Pomorskim

Wniosek
  

       Szanowny Panie Burmistrzu składam wniosek w sprawie zakupu klatko – łapki dla 
bezpańskich kotów przebywających na terenie naszej Gminy.
       Duża ilość bezpańskich zwierząt a co za tym idzie obowiązek opieki nad nimi wynika z 
niekontrolowanego rozmnażania się. Posiadanie takiego sprzętu pomoże w wyłapywaniu i 
sterylizacji dziko żyjących kotów.
       Składam ten wniosek na próbę naszych mieszkańców, którzy do tej pory społecznie we 
własnym zakresie organizowali takie odławianie co wiąże się się wypożyczeniem klatko – łapek i 
dodatkowymi kosztami dla nich.

                                                                                       Z poważaniem

                                                                                       Robert Bejgier


